
ПРОТОКОЛ №  38

 засідання  постійної  комісії  ради  з  питань  житлово-комунального 
господарства,  будівництва,  архітектури,  екології,  довкілля,  транспорту  та 
зв’язку. 

                                                                                                        від ”01” лютого 2017 р.

ПРИСУТНІ:

Голова постійної комісії Т. Демко

Заступник голови комісії В. Тюска

Секретар комісії О. Майданюк,

 Члени комісії:  А.Янів, Р.Шагала, М. Лужецький

Запрошені: депутати міської ради Милян Ю., Настьошин Ст., гол. інженер  БТІ 
Журавель Т., голови ОСББ,  громадськість.

                                                   ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  звернення  КП  КМГ  щодо  виділення  300  тис.  грн..  з 
міського  бюджету  для  ремонту  службових  та 
господарських приміщень підприємства.

2. Про  звернення  КП  КМГ  щодо  придбання  необхідної 
спеціальної техніки.

3. Звернення від ОСББ щодо технічних паспортів на будинки.
4. Різне.

1.СЛУХАЛИ:  Т. Демка, який поінформував, що надійшов лист від КП КМГ в 
якому йдеться  про потребу в  проведенні  ремонтних  робіт  в  приміщеннях 
підприємства і для цього необхідно виділення з міського бюджету 300 тис. 
грн.
ВИСТУПИЛИ:  директор  КП  КМГ  А.Янів,  який  повідомив,  що  без  ремонту 
споруди можуть зруйнуватись і місто понесе збитки.

 
 ГОЛОСУВАЛИ :  1.  Рекомендувати сесії  міської  ради виділити з  міського 
бюджету  300 тис. грн. для ремонту службових та господарських приміщень 
підприємства.

 ”за” –  5   ”проти” – 0    “утримався” -0   не голосував -1



2.СЛУХАЛИ:  Т. Демка, який поінформував, що надійшов лист від КП КМГ в 
якому йдеться про потребу в придбанні спеціальної техніки, яка необхідна 
для повноцінного виконання робіт з благоустрою міста.
ВИСТУПИЛИ:  директор КП КМГ А.Янів, який повідомив, що без поповнення 
парку спецтехніки КП КМГ неможливе проведення якісного прибирання міста 
від снігу та сміття. 

ГОЛОСУВАЛИ:  1.  Рекомендувати  сесії  міської  ради підтримати виділення 
коштів з міського бюджету для прдання спеціальної техніки для КП КМГ.

                    ”за” –  5   ”проти” – 0    “утримався” -0   не голосував – 1

3.1.  СЛУХАЛИ:   Т.Демка,  який повідомив,  що до нього  звернулись голови 
ОСББ, які повідомили, що при передачі будинків від КП ЖЕО на баланс ОСББ 
вони не отримали технічних паспортів на будинки. 
ВИСТУПИЛИ:  Голова  ОСББ  Т.  Райнівська,  яка  повідомила,  що  у  зв’язку  з 
необхідністю  повноцінного  функціонування  ОСББ  необхідно  мати  тех.. 
паспорт.  Оскільки  КП  ЖЕО  не  передало  всіє  документації,  тепер  ОСББ 
змушені виготовляти їх через БТІ, за що необхідно сплачувати до 8 тис. грн.
Янів  А.,  який  порадив  звернутись  до  всіх  проектних  інститутів,  щоб  вони 
надали документацію, яка має відношення до багатоквартирних будинків.

ГОЛОСУВАЛИ:  1.  Доручити  Департаменту  МГ   звертатись,  в  міру 
надходжень звернень від ОСББ,  до всіх компетентних органів - проектних 
інститутів, БТІ в чиїх архівах може знаходитись документація на будинки, в 
т. ч. технічні паспорти та плани інженерних мереж..

1.  Рекомендувати депутатам міської ради по відповідним 
ВО ,  на яких знаходяться ОСББ ,  долучатись до роботи із  допомоги тим 
ОСББ, які мають таку проблему. 

”за” –  6  ”проти” – 0   “утримався” -0   

 3.2.  СЛУХАЛИ:  голову  комісії  Демка  Т.,  який  повідомив,  що  до  комісії 
звертаються  мешканці,  що  до  них  приходять  великі  рахунки  за  спожитий 
природний газ.
ВИСТУПИЛИ:  представник ПАТ Львівгаз,  депутат Настьошин Ст.,  повідомив, 
що з даною проблемою зіткнулись мешканці тих багатоповерхових будинків, 
в  яких  встановлено  будинкові   лічильники.  Найближчим  часом  буде 
проведено перерахунок, оскільки було допущено помилку.

 ГОЛОСУВАЛИ: Взяти інформацію до відома.



”за” – 6  ”проти” – 0  “утримався” -0

3.3.СЛУХАЛИ:  голову  комісії  Демка  Т.,  який  повідомив,  що  на  прохання 
депутата Настьошина Ст., він запросив на засідання комісії мешканців буд. на 
вул.  Самбірській  і  забудовника  БКФ  Осанна,  щоб  врегулювати  певні 
розбіжності між сторонами
ВИСТУПИЛИ: мешканці будинку повідомили, що на даний час всі комунікації 
до  будинку  підключені  і  вони  просять  забудовника  навести  благоустрій 
прибудинкової  території  та  встановити  елементи  дитячого 
майданчика( гойдалку, лавку).
Директор  БКФ  Осанна  Дмитрах  О.  повідомив,  що  він  готовий  виконати 
побажання мешканців , в термін до квітня 2017 року.

 ГОЛОСУВАЛИ: Рекомендувати депутату Настьошину Ст. взяти на контроль 
виконання  зобовязань  БКФ  Осанна  перед  мешканцями  і  повідомити 
комісію.

                       ”за” – 6  ”проти” – 0  “утримався” -0

       3.4. СЛУХАЛИ:  члена комісії Яніва А., який рекомендував комісії дати 
доручення Департаменту МГ щодо надання інформації використання коштів 
на благоустрій по ВО в 2016 році.

 ГОЛОСУВАЛИ:  Доручити директору Департаменту МГ Лепкому І., надати 
постійній комісії ради з питань ЖКГ повну інформацію , в частині освоєння 
коштів з бюджету розвитку у 2016 році, в розрізі – виду робіт, грошових сум 
на виконання робіт, вказанням округу і депутата.

”за” – 6  ”проти” – 0  “утримався” -0

3.5.  СЛУХАЛИ: директора  КП  “Дрогобичводоканал” Р.Шагалу,  який 
поінформував, що  планується  встановлення  будинкових  лічильників  води. 
Всю інформацію можна побачити на офіційному сайті підприємства.

ГОЛОСУВАЛИ:  Взяти  інформацію  озвучену  директором  КП 
“Дрогобичводоканал” до відома.

 ”за” – 6  ”проти” – 0  “утримався” -0

3.6.   СЛУХАЛИ: голова  комісії  Т.Демко повідомив,  що надійшла  заява  від 
мешканців  буд.  №7/3  на  вул.  Коновальця,  в  якому  мешканці  просять 
провести ремонт даху в під’їзді №2 у 2017 році.



ВИСТУПИЛИ: директор ЖЕО О. Майданюк, який повідомив, що ремонт даху 
заплановано  провести  і  роботи  будуть  проводитись  в  міру  надходження 
коштів з міського бюджету.
ГОЛОСУВАЛИ: взяти інформацію озвучену директором ЖЕО до відома та 
покласти  контроль  за  своєчасним  виконанням  робіт  на  голову  комісії 
Т.Демка.

”за” – 6  ”проти” – 0  “утримався” -0

3.7.  СЛУХАЛИ: голова комісії  Т.Демко повідомив, що надійшла колективна 
скарга від мешканців на неякісне обслуговування водієм маршрутного таксі 
№4,  коли  він  відмовився  взяти  в  автобус  школяра  школи  і  закрив  двері 
“перед носом”.
ГОЛОСУВАЛИ:  доручити  директору  КП  КМГ  А.  Яніву  вивчити  факти 
викладені в скарзі та поінформувати комісію про прийняті міри реагування 
на скаргу.

Голова постійної комісії ради Т. Демко

Секретар комісії О. Майданюк


